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PROTOKOL NR 33/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI BLIDZET(I I MTENIA KOMUNALNEGO

ODBYT'EGO DNIA 22 KWIEINIA 2OO5 ROK(I

Komisja w skladzie wg listy- obecnoSci stanowiqcej zalqcznlk do niniejszego protokolu

rozpocz$aposiedzenie o godz. l0".
Na posiedzeniu obecny byl równiez Wiceburmistrz Janusz Woániak.

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza i ocena realizacji zadah w roku 2004 przez organizacje pozarz4dowe

korzystaj4ce z bud2etu Gminy.
2. Ocena realizacji Planu Inwestycyjnego za 2004 rok.
3. Ocena przygotowari do realizacji Planu Inwestycyjnego Gminy na 2005 rok.
4. Analiza materialów na sesjg.
5. Sprawy ró2ne.

4d.1.
Komisja zapoznala sig z informacj4 o real\zacji zadah w roku 2OO4 przez organizacje

pozarzqdowe korzystaj qce zbud2etu Gminy lw zalqczeniu do protokolu/.
Uwag nie zgloszono.

Ad .2 .
Komisja zapoznal.a sip z informacj4 o realizacji Planu Inwestycyjnego Gminy

Jpdrzejów w 2004 roku /w zalqczeniu do protokolu/.
Uwag nie zgloszono.
Informacj a zo stala przyj gt a.

Ad.3.
Komisja zapoznala sig z informacjq o realizacji Planu Inwestycyjnego Gminy

Jpdrzejów w 2005 roku /w zalqczeniu do protokolu/.
Wiceburmistrz Janusz Woániak szczególowo omówil poszczególne punkty informacji.

Uwag nie zgloszono.
Informacj a zostala przyjpta.

Ad 4.
Pkt. 3.
P r zy¡ qc i e por zqdku ob rad.

Burmistrz Janusz WoZniak poinformowal, Ze inne komisje wnioskuj4 o przesunipcie
pl<t.23 na pozycjg 8.

Komisja Budietu i Mienia Komunalnego lprzy obecno5ci 5 czlonków Komisji/
jednoglo5nie wnioskuje o plzesunigcie pkt. 23 porz4dku obrad sesji na porycjp 8.

Pkt. 6.
Sprcnuozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
Uwag nie zgloszono.

PkL I - 22.
Uwag nie zgloszono.



Pkt. 23.
{lchwala w sprcwie prz¡ljqcia sprawozdania z wykonania budietu miasta i gpniny Jqdrzeiów
za 2001 rok oraz udzielenia absoluÍot'ium Burmistrzowi Miasta Jqdrzeiowa.
Uwag nie zgloszono.

Komisja lprty obecnoSci 5 czlonkéw Komisjil jednogloénie porytywnie
zaopiniowala proj ekt uchwaty.

Pk:t. 21.
Uchwala w spratvie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.

Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, 2e wielu ludzi z Jgdrzejowa jeádzi z malymi

dzieómi na basen do Nowin. Inwestycja ta zwigkszy atrakcyjnoéó naszej plywalni. Po
wprowadzeniu érodków do budzetu zostanie oprarcwany projekt.

Radna Janina Szreniawa zapttala, na co zostanie przezaaczona resáa pienigdzy, jeÉli

inwestycja bgdzie kosztowaó mniej.
Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzial,2e po opracowaniu kosáorysu zastanowimy

sig. Jeéli bgdzie droaej - poszukamy sponsora, jeéli taniej - zastanowimy sig, co zrobiÓ z

reszt4 pienigdzy. Burmistrz przypomnial o ignwestycji na ul. Koécielnej; nale2y zastanowió
sig, nad mozliwoéci4 zostawienia dwóch budynków dla gminy.

Przewodniczqcy Komisji Adam Wójcik uwaza,2e sprzedaó zawsze mo2na, natomiast
najpierw nalezy budynki wydzieriawió dzigki czemu gmina bgdzie miala stale dochody.

Komisja lprzy obecnoóci 5 czlonków Komisji/ jednoglo5nie pozytywnie
zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Pkt. 25.
Llchwala w sprav,ie uchwalenia Gmiwte.j Strategii Rozwiqry+tania Problemów Spolecznych.
Uwag nie zgioszono.

Komisja lprzy obecnoici 5 czlonków Komisji/ jednogloSnie pozytywnie

zaopiniowala proj ekt uchwaty.

Pkt. 26.
(lchwala w sprav'ie zasad usytuowania na terenie gminy mie.jsc sprzeda2y i podav'ania

napoiów alkoholowych.
Uwag nie zgloszono.

Komisja lprry obecnoici 5 czlonków Komisji/ jednogloinie pozytywnie
zaopiniowala projekt uchwaty.

Pkt.27.
(Jchwala w sprawie wyraienia opinii dotyczqcej lihuidacii szpitala im. .Iqdrzeja Sniadeckiego
w Kcttowicach, dziala.jqcego jako samodzielny publiczny zaklad opieki zdrowotnei.
Uwag nie zgloszono.

Komisja lprzy obecno5ci 5 czlonków Komisji/ jednogloénie porytywnie
zaopiniowala projekt uchwaty.

Pkt. 28.
Uclmala w sprawie wyraienia opinii dotyczqcej lihuidacji Samodzielnego Publicznego
Zaklqdu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Prof, Emila Micholowskiego w Katowicach.
Uwag nie zgloszono.
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Komisja lprzy obecno5ci 5 czlonków Komisjil jednogloónie pozytywnie

zaopiniowala projekt uchwaty.

Pkt. 29.
(Ichwala w sprawie zahuierdzenia taryf Zaklaút f{odociqgów i Kanalizscii w Jqdrzeiowie za

zbiorowe zaopatrzenie w wodq i zbiorotve odprov'adzanie iciekóu'.
Zastqpca Kierownika ZWIK Bozena Janus poinformowala, 2e projekt uchwaly zostal

przygotowany ze wzglgdu na koncz4cy siq okres obowi4zywania poprzednio podjetej

uchwaly. Podwyzka jest w wysokoSci inflacji i wynosi 3 7o.
Przewodniczqcy Komisji Adam Wójcik uwaZa, 2e ceny nale|y urealniaó na biez4co,

bo przy zaniedbaniach bgdq nagle znaczne podwyzki. W ubieglym roku nie bylo podwyzki

cen wody i Écieków; widaó dobre zarzqdzanie zaHadem.

Komisja
Za

lprry obecnoóci 5 czlonków Komisji/ opiniowala projekt uchwaty:

Przeciw
Wstrzymalo sig

- 0
- 2
- 2

Pkt. 30.
Llchwala w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego na lala 2005 - 2008.

Radny Alfred Bialy zapytal, czy w modernizacji ulicy Glowackiego przewidziany jest

chodnik po lewej stronie.
Burmistrz Janusz WoÉniak odpowiedzial, zejest przewi dziany .
Wigcej uwag nie zgloszono.

Komisja lprzy obecnoSci 5 czlonków Komisji/ jednoglo3nie pozytywnie
zaopiniowala proj ekt uchwaty.

Pkf . 3I.
Sprawozdanie z dzialqlnoici Osrodka Pomocy Spolecznej w Jqdrzejowie za 2001 rok.

Przewodnicz4cy Komisji Adam Wójcik poinformowal, 2e w dniu wczorajszym
Komisja Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej odwiedzila Oirodek Pomocy
Spolecznej. Widaó, ze kierownictwo dba o obiekt i o funkcjonowanie OPS; widaó dobrego
gospodarza.
Komisja /przy obecnoéci 5 czlonków Komisji/ jednogloénie pozytywnie zaopiniowala
sprawozdanie z dzialalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie za 2004 rok.

Pkt. 32.
Informacja dotyczqca qttuacji.finansov,ej Zarzqdu Bu$tnków Mieszkalnych w Jqdrzejov'ie.

Burmistrz Janusz Woániak poinformowal, 2e zostal przyjqty program
oszczgdnoéciowy. Kazde zlecenie kierownika musi uzyskaó akceptacjg Burmistrza. W tym
zakresie preferujemy wspólpracg z naszymi jednostkami. Za dwa miesi4ce biez4cego roku
zak\ad ma ujemny wynik finansowy. Kierownik tlumaczy to koniecznoSci4 regulowania optat
za centralne ogrzewanie. Latem powinno sig to wyrównaó.

Radna Janina Szreniawa zapylala, czy nie mo2na polqczyó Zarzqdu Budynków
Mieszkalny ch z ZaHadem Remontowo-Budowlanym.

Burmistrz Janusz Woániak odpowiedzial, 2e éwiadczenie uslug komunalnych w
ró2nych miastach róznie funkcjonuje: we Woszczowie dziala jako spólka - rok ubiegly
zamkn4l sip niewielkim zyskiem, w Busku jest zaklad uslug komunalnych. Sprawa jest

otwarta. JeÉli radni wysun4 taki wniosek nalezy siq zastanowió i rozwa2yó.
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Przewodnicz4cy Komisji Adam Wójcik zwrocll uwagp, 2e polqczenie zakladów

wptynie na zwigkszenie bezrobocia, ale moána pomyíleó o zwigkszeniu zakresu dzial.ania.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Ad. s.
Przewodnicz4cy Komisji Adam Wójcik odczytal odpowiedzi na wnioski Komisji oraz

pismo dyrektora Zespotu Placówek Oéwiatowych w Przqslawiu dotycz4ce zakupu ksi4zek.

Komisja zobowi4zuje Burmistrza do dzialafi zmierzaj4cych do realizacji wniosku
mieszkaúców wsi Ksi4ie-Skroniów dotycz4cego budowy drogi.

Radna Janina Szreniawa zwrócila sig do Burmistrza, aby pracownicy Pana KoSmidra

wipcej sig udzielali. Wczoraj Komisja Oéwiaty otrzyma\a zaproszenia na dzié. Czy takich
spraw nie mo2na zalatwic wczeSniej?

Radny Józef Kgdra poinformowal, 2e na spotkanie z dzialaczami sportowymi zostala
zaproszona Przewodniczqca Rady Miejskiej, ale nie mogla pójóó Mimo t0
Wiceprzewodnicz4cy Rady nie zostali zaproszeni.

Na tym posiedzenie Komisji zakoíczono o godz. I135.

Protokolowola Przev'odniczqcy Komisli

*-+-) ,) , Budaefu i Mienia Komunalnego
ü .  ,E lCh ' . ,¿ ( - {
Teress Borowsko Adam Wójcik


